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PROTOKÓŁ nr 6/22 
z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. Budowy Zbiornika Małej Retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 28 marca 2022 r. w trybie zdalnym, 
pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący Komisji  
2. Gęsiak Andrzej 
3. Grajnert Tomasz 
4. Kaftan Sławomir  
5. Psuja Wojciech 

 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju  
 
Lista obecności stanowi zał. nr 1. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o sporządzonym protokole nr 5/22 z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji doraźnej ds. budowy zbiornika małej 

retencji w Kurowie za 2021 rok.  

4. Wnioski, zapytania radnych. 

5. Zakończenie posiedzenia.  
 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 

Punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz dokonał otwarcia posiedzenia komisji oraz stwierdził 
prawomocność obrad - na stan 5 członków, obecnych 5.  Zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do 
porządku obrad, zał. nr 2? Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, ze porządek obrad został przyjęty 
przez komisję.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 
 

Informacja o sporządzeniu protokołu nr 5/22 z poprzedniego posiedzenia komisji.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do sporządzonego protokołu? 
Nikt się nie zgłosił. 
 
Protokół nr 5/22 został przyjęty przez Komisję.  
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 3 
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Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji doraźnej ds. budowy zbiornika małej retencji w 
Kurowie za 2021 rok, zał. nr 3. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie. Podziękował 
pracownikom Urzędu za wykonanie pewnej dokumentacji. Wyraził nadzieję, że wkrótce 
zostanie wykonana dokumentacja hydrologiczna.  
 
Naczelnik IR Maciej Preś poinformował, że została zawarta umowa na opracowanie 
hydrologiczne z terminem realizacji 21 lub 22 lipca. Zapytał, czy są jakieś jeszcze pytania? 
Dodał, że wzywają go inne obowiązki.  
 
Radny Sławomir Kaftan przypomniał, ze naczelnik na sesji mówił, że prześle odpowiedź. 
Poprosił, aby było to wykonane.  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że prześle odpowiedź na pytania.  
 
Radny Wojciech Psuja zapytał naczelnika Presia o ul. POW. 
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że dziś zostało wysłane kolejne wezwanie do wykonawcy. 
Wyraził obawę o realizację tego zadania przez wykonawcę. Dodał, że gdyby był inny 
wykonawca tych problemów nie byłoby. Przyznał, że nie widać postępów na budowie.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy zostały poprawione dane w dokumentacji 
geologicznej? 
 
Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, że zostały poprawione i mają je w wersji papierowej. 
Dodał, ze w tej chwili oczekują na wersję elektroniczną. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz poprosił o przesłanie w wersji elektronicznej.  
 
Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, dobrze.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz podziękował naczelnikowi  za udział w posiedzeniu. Dodał, że 
sprawozdanie zostanie przedłożone Radzie, aby mieszkańcy mogli dowiedzieć się, na jakim 
etapie są prace. Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił.  
 
Komisja przyjęła ww. sprawozdanie (zał. nr 4).  
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 
 

Wnioski, zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś ma jakieś wnioski/zapytania?  
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy komisji musi składać wniosek, aby na sesji był 
rozpatrywany punkt dotyczący sprawozdania z komisji?  
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Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że chodzi o to, aby Rada wiedziała, co dzieje się 
w tej sprawie.  
 
Radny Tomasz Grajnert powiedział, że pyta czy powinno być to przegłosowane przez komisję?  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że nie, że nie usłyszał sprzeciwu, więc 
sprawozdanie zostało przyjęte. Dodał, że sprawozdanie zostanie przekazane 
przewodniczącemu Rady z prośbą o wprowadzenie na sesję Rady. Zapytał, czy radni zgłaszają 
sprzeciw ? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 5 
 

Zakończenie posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Przewodniczący Komisji doraźnej  
ds. budowy zbiornika małej retencji w Kurowie 

 
                 Tomasz Akulicz  

Protokołowała: 
 
Agnieszka Badera  

 


